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Referat fra møte i fagråd for legesamarbeid 13.06.24  

Sted:  Teams 

Tid:  15.00 -16.00 

Nettside: Fagråd for legesamarbeid - Helse Nord-Trøndelag (hnt.no) 

 

Til stede: Hanne M. Frøyshov (HNT), Martin W. Kielland (Indre Namdal), Annbjørn Johansen 
(HNT), Svenn M. Iversen (Midtre Namdal), Ingvild Kjesbu (Værnesregionen), Lene Gustavsen 
(brukerrepresentant kommunene), Snorre Næss (brukerrepresentant HNT), Ingrid Hallan 
(brukerrepresentant kommunene), Sverre Midthjell (HNT), Karin Wang Holmen (HNT) og 
Jonas Sjømæling (kommunene)(sekretær). 

 

Forfall: Tommy A. Rehn (Innherred), Kjersti Bach (Ytre Namdal), Elisabeth Strugstad (HNT), 
Erik A. Elden (HNT), og Dragan Zerajic (N-T Legeforening), Carl Platou (HNT)) Sabine Moshøvel 
(Ytre Namdal), Mihai Peteraca (Indre Namdal) og Knut Gystad (Inn-Trøndelag) 
 

Saksliste: 
 

1. Godkjenning av referat fra forrige møte 18.04 

 

Godkjent uten merknader. 

 
 
2. Samhandlingssidene til HNT – kort info og innspill til forbedringsforslag, v/ Hanne 

Frøyshov og Sverre Midthjell  
 
Det jobbes med å gjøre sidene mer brukervennlige, men ønskelig å få høre fra 
representantene i fagrådet om hva de har behov.  
 

• Veldig vanskelig å få til en struktur og utforming som er intuitiv for alle som ønsker å 

bruke dem. Nødvendig med innspill på strukturen. ‘ 

• Mye som gjentar seg, og man må «klikke» mange ganger for å finne rett informasjon. 

Dette skulle vært lettere å finne. En bør unngå dobbeltføring.  

• Må være lett å komme til fastlegenytt fra samhandlingssidene.  

• Planen er at helsefellesskapet sine sider skal være en egen «underside» på hnt.no. På 

disse skal det også komme bedre info om prosjektene helsefellesskapet har. Et mål om 

at dette skal være på plass til 1. september. 

 
3. Status om fastlegenytt, v/Hanne F. 

 
Kort visning av hjemmesiden. Dette er sendt ut til alle fastlegekontorer, kommuneoverleger 
og kommunenes postmottak, der man kan melde seg på et nyhetsbrev. 

https://hnt.no/helsefaglig/samhandling/fagrad/fagrad-for-legesamarbeid
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https://www.hnt.no/helsefaglig/samhandling/fastlegenytt/ Dette kan gjerne videresendes til 
alle som er interessert.  

 
Innspill:  

• Noen kommuner har ikke fått informasjon om fastlegenytt enda. 

• Mange kommuneoverleger lager et eget nyhetsbrev (eller lignende) til 
fastleger/legevaktsleger i sin kommune(r) med jevne mellomrom. Ønskelig at dette 
henger sammen med fastlegenytt. 

• Større endringer i prosedyrer, rutiner osv. må det informeres om på en måte som gjør 
at man er sikker på at dette blir mottatt. Det foreligger pr i dag ingen slik kanal der man 
kan være sikker på at det blir mottatt av alle. 

• Legevaktsleger mottar ikke alltid samme informasjon, og viktig at dette når også dem. 
Kommuneoverlegene er viktige her.  

• Det bør tydeliggjøres at fastlegenytt er HNT sin informasjonskanal ut til fastlegene, og 
at det må sørges for at de når dem. Tidligere har bare postmottak vært brukt, og det 
når sjelden alle. 

• Det er ønskelig at medlemmene i fagrådet bidrar i spredningsarbeidet av dette.  
 
4. Status og endringsforslag i prosjektet "Helhetlige pasientforløp fra hjem til hjem", og 

sak om dette i ASU 22. mai. Kort innledning v/ Hanne F. og Martin Kielland.  
 

Det har i det siste vist seg at det er mangelfull kjennskap til prosjektet, og at dette eies av 
Helsefellesskapet. Hele prosjektorganisasjonen består at representanter fra både kommuner 
og HNT. Piloter er kjørt i noen kommuneregioner, og her har ikke alt gått som planlagt. Her 
har det bl.a. vært noen uenigheter/misforståelser rundt et tiltak som har jobbet med felles 
innføring og bruk at NEWS. Dette har nok også vært for dårlig forankret i kommunene.  

 
Målsetningen er at NEWS skal være et hjelpemiddel ifm. kommunikasjon om pasientenes 
tilstand. Innføringen handler ikke om tvang, men at vi skal ha muligheten til å bruke et felles 
verktøy. Tilbakemeldinger på dette har vært fulgt opp i arbeidsgruppene. Det har vært 
forskjeller i hvordan både kommuner og HNT har brukt dette fra tidligere.  

 
Nødvendig å være tydelig på beslutningsprosessen rundt innføringen av NEWS (og andre felles 
verktøy) må bli mer klarlagt. Det mest fornuftige er at Helsefellesskapet gjennom slike 
prosjekter kommer med en anbefaling om hva som kan innføres, men at man samtidig er 
tydelig på at selve beslutningen ligger hos den enkelte part.  

 
Innspillene tas med tilbake til prosjektet.  
 
5. Status innføring av Helseplattformen, bekymringer eller innspill blant fastlegene, /v 

Hanne F.  
 
HNT jobber mye med HP for tiden, og dette påvirker både arbeidsflyt og kapasitet. Ønskelig 
med god dialog med både kommunene og fastlegene om hvordan pasientflyten kan være best 
mulig i perioden. Herunder handlingsrommet for å redusere henvisninger noe i perioden 
før/etter «go-live» 9. november. Det blir invitert til digitale informasjonsmøter fra etter 

https://www.hnt.no/helsefaglig/samhandling/fastlegenytt/
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sommeren, som blir 30 minutter på (noen) fredager. Første møte blir 16. august. Dette gjøres 
basert på innspill/diskusjon av temaet på dialogmøtene mellom HNT og kommuneregionene, 
som har vært avholdt i mai/juni. Fastleger, kommuneoverleger og helseledere på 
kommunesiden er den viktigste målgruppen. I tillegg til info blir det mulig å få stilt spørsmål/få 
avklaringer i disse møtene.  
 
Mange av legene i sykehuset er bekymret for HP, både verktøyet i seg selv, men også hva det 
gjør med pasientflyt og kvalitet på behandling. Ønskelig å høre hvilke bekymringer man har i 
fagrådet. 
 
Innspill: 

• Digital informasjonsflyt – vil epikriser/henvisninger komme fram, blir de leselige, og 

hvordan har flyten gått i M&R på dette? 

• Har vært store problemer med røntgen på St. Olav, hvordan fungerer dette nå? 

• Stjørdal kommune har fått epikriser fra St. Olav, disse kommer fram i et veldig 

«rotete» oppsett. Dette gjør det vanskelig å tolke. Konklusjonen i epikrisene må 

komme på rett plass slik at det blir leselig for mottaker. Her er fortsatt forskjellene i de 

enkelte epikrisene for store. 

• Legene i HNT har lesetilgang fra HP, gjennom HP Link. Dette kunne kanskje gjort det 

enklere for fastlegene? Er dette praktisk mulig, og hva er evt. kostnaden? 

 
6. Planlegging og innspill til fysisk møte i fagrådet 5. september – hvordan få til et best 

mulig møte? 
 
Viktig at vi får opp saker som kan diskuteres/jobbes aktivt med når vi møtes fysisk. Minst 
mulig orienteringer.  
 
Innspill: 

• Hvordan skal samhandlingen være mellom tjenesteyter og pasient/pårørende? 

Hvordan gjøre dette på en sånn måte at dette blir matnyttig for alle parter? Jonas tar 

kontakt med brukerrepresentantene for å forberede denne saken i forkant av møtet. 

 
7. Eventuelt 

 
Ingen saker. 
 

 

 

 

 

 

 


